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Urgentie: Hoog

Beste

Ter  voorbere id ing  op  j u l l i e  gesprek me t w i l  i k  j u l l i e  vanu i t  project  Afs lu i td i jk  even  kort een  strategie meegeven.

I n  ee rde r  gesprek me t  de  is de  zorg ove r  he t  project u i tgesproken en  werd geconstateerd dat  de  s tur ing  op  he t  project  n i e t  op  orde was. Vanu i t  RWS z i jn  h iervoor  d iverse voorbee lden  aangereikt
maar  ook  vanu i t  Levvel waren e r  voorbee lden.  I n  bet re f fend gesprek z i jn  dest i jds  geen  concrete afspraken gemaakt,  zorgen zi jn gedee ld  en  e r  moest  een  vervolggesprek plaatsvinden.

Zoals bekend  is een  van de  grootste kne lpun ten  voor  he t  project de  aanpassing van HR. Hierover  is de  M in is te r  wede rom geïnformeerd midde ls  een  nota en  ha l f  j un i  zal de  Min is te r  m idde ls  de  waterbr ie f
de  tweede kamer  h ie rover  in fo rmeren .  I n  betref fende Nota aan de  Min is te r  is aangegeven dat  he t  project m idde ls  'sl ice the  e lephant '  de  HR prob lemat iek  u i t een  heeft  getrokken me t  als doe l  pe r  object
wat  doo r  HR geraakt is afspraken opn ieuw  vast te leggen, daarbi j  worden pe r  object de  gevolgen voor  ge ld  en  t i j d  opn ieuw  i n  bee ld  gebracht me t  als doe l  vóór  sep tember  een  n i euwe  aanbieding van
Levvel te ontvangen en  daarmee opn ieuw  de  basel ine van he t  project vast te leggen.

Omdat  de  deadl ine voor he t  vastleggen inmidde ls  al twee keer  verschoven is en  i n  maar t  d i t  jaar doo r  Levvel werd aangegeven dat  zi j  ondanks doo r  RWS betaalde vergoedingen van  i n  totaal  de
deadl ine wederom n ie t  zouden ha len  l i g t  de  afspraak voor  sep tember  inmidde ls  po l i t iek /bes tuur l i j k  erg gevoel ig.  De po l i t i eke  opdruk  om beg in  sep tember  een  stabiele p lann ing  me t  f inancië le gevolgen
te kunnen  afspreken is groot.  Daarbij is e r  ook  nog extra bestuur l i jke d ruk  vanui t  de  regio,  d i t  omda t  me t  de  provincie is afgesproken dat  zi j  i n  2025 de  bruggen b i j  Kornwernerzand gereal iseerd moe ten
hebben.  Verschuiven van de p lann ing  op  he t  project  is dus n i e t  acceptabel en  hangt  dus ook gel i jk  vast aan bestuur l i jke afspraken over  real isat ie van raakvlakprojecten me t  grote f inancië le en  imago
gevolgen.

Di t  al les maakt  dat  e r voo r  he t  gesprek met  1 onde rwerp  toppr io r i t e i t  heef t .  Vóór  sep tember  moet  Levvel inzicht  geven i n  de  gevolgen voor t i j d /ge ld  en  kwa l i te i t  van ob jec ten geraakt doo r  HR. Deze
objecten wo rden  onder  's l ice the e lephant '  me t  RWS ui tgewerkt .  D i t  proces ver loop t  echter  nu  te s t roper ig  waarb i j  Levvel i n  ogen van de  projectorganisatie RWS erg vee l  moe i te  heef t  met focus en
af ronden van onderde len ;  oplossingen worden  vee la l  complex gemaakt  waardoor  n i e t  tot a f rond ing kan wo rden  gekomen.  Ons gevoel  h ie rb i j  i s  da t  de  d i rect ie Levvel s tuur t  op  euro 's  en  geen ver t rouwen
heef t  i n  een  rede l i j ke /b i l l i j ke  a f rond ing  doo r  RWS. Het  gevolg  is dat  i k  op  d i t  momen t  geen ver t rouwen heb  i n  een  t i jd ige  a f rond ing  van deze omvangr i jke wi jz ig ing me t  als gevolg  da t  de  po l i t i eke  en
bestuur l i jke afspraken zwaar onde r  druk zul len komen  te staan.

De oplossing om h ie ru i t  te komen  is op  j ou  n iveau me t  be ide  de  i n ten t i e  u i tspreken en  vastleggen da t  vóór  sep tember  2020 'sl ice the  e lephant '  tot een  aanbieding  van Levvel l e i d t  d i e  du ide l i j khe id
geeft  over  ge ld ,  t i jd en  kwa l i te i t  gevolgen op  he t  project .  Om d i t  te bewaken  zal tussent i jds ook  mon i to r i ng  op  j ou  n iveau moeten  plaatsvinden om te bewaken  da t  in ten t ie  ook  l e i d t  tot vaststel len van
tussent i jdse mi j lpa len  zodat e r  ver t rouwen ontstaat op  invu l l ing  vóór  1 september .  Ik  verwacht  dat  e r  m in imaa l  me t  2 vervolgafspraken gemaakt  zu l len moe ten  worden en  dat  ook  moet  worden
afgesproken da t  e r  b i j  vert raging d i rect  vanu i t  de  projectorganisat ie geëscaleerd moet  worden .

Vor ige week  heb  i k  i n  d i rect ie over leg  afgesproken dat  voor j ou  over leg  me t  op  een  A4'tje de  p lann ing  van 'sl ice the  e lephan t '  aangeleverd moet  worden waarop ook  de  tussenmi j lpa len zichtbaar
zi jn.  Di t  overzicht  verwacht i k  vandaag me t  als doe l  dat  we voor  j ou  over leg 1 gemeenschappel i jke p lann ing  van 'sl ice the  e lephant '  kunnen  presenteren d ie  a fgetekend kan worden  op  n iveau.

Overigens verwacht i k  dat  op  CEO niveau Levvel ook  op  de  agenda gezet  zal worden doo r  CEO's. Hiervan is reeds op  d i rect ien iveau aangegeven da t  RWS n ie t  ove r  kan gaan tot
voorf inancier ing en  dat  de  beste man ie r  om d i t  op  te lossen zou z i jn  'sl ice the  e lephant '  me t  spoed af ronden en  h ie rover  tot een  overeenkomst  te komen .  He t  project  heef t  om Levvel t e  he lpen  al le
wi jz ig ingen ( inclusief  d i e  van te r  i nvu l l i ng  van HR) reeds betaald.  D i t  geeft  dus nog mee r  reden om WOG 3 zsm i n  te vu l len .


